
تأملي در »  رفتارهاي ثبات زداي ايران!«
عنوان »رفتارهاي ثبات زداي ايران«، از عناوين جديدي است كه امريكايي ها 
براي توجيه فشارها و وضع تحريم هاي جديد عليه جمهوري اسلامي و ملت 
ايران،  مورد توجه قرار داده اند. امريكايي ها قصد دارند با تكرار اين عنوان اتهامي، 
امكان وضع هر نوع تحريم جديد عليه جمهوري اسلامي را فراهم سازند. نقض 
حقوق بشر، حمايت از تروريس��م و تلاش براي دستيابي به سلاح هسته اي، 
موضوعات ثابت گذشته براي اعمال فشار و تحريم بود و اينك، عنوان جديد 
مورد اشاره هم به اين فهرست اضافه مي ش��ود. درخصوص سه عنوان قبلي 

بايد گفت: 
 ـنقض حقوق بشر   1

امريكايي ها در حالي جمهوري اسلامي را به نقض حقوق بشر متهم كرده و 
بر همين اساس، تحريم هاي حقوق بشري عليه ايران وضع كرده اند كه خود 
ناقض اصلي حقوق بشر هستند. اسناد نشان مي دهد در يكصد سال گذشته، 
هيچ كشوري به اندازه امريكا در حق بش��ر ظلم و جنايت نكرده است. البته 
نظام س��رمايه داري حاكم بر ايالات متحده، علاوه بر ظلم و ستم هاي فراوان 
در اقصي نقاط جهان، ظلم هاي بسيار زيادي را هم به ملت امريكا كرده است. 
جنبش اعتراضي ما 99 درصد هستيم، گوياي همين واقعيت در امريكا است. 
امريكايي ها از حقوق بشر، به عنوان يك ابزار براي تأمين منافع خود استفاده 
مي كنند، براي امريكايي ها، آنچه مهم اس��ت منافع مي باشد و براي تأمين 
آن، حاضرند خون بي گناهان فراواني را روي زمين بريزند. لشكركشي ها به 
افغانستان و عراق، راه انداختن جنگ هاي نيابتي قومي و مذهبي، نمونه هايي 
از اقدامات ضد بشري امريكا، با هدف تأمين منافع نظام سرمايه داري است. 
امريكايي ها علاوه بر ظلم مستقيمي كه عليه بشريت و حتي ملت خود دارند، از 
حكومت هاي ظالم و ديكتاتور همسوي با خود هم حمايت مي كنند. حمايت 
از حكومت هاي دودماني مستبد و ضد مردمي در جهان از جمله در منطقه 
راهبردي غرب آسيا مانند حمايت از رژيم خانداني و قبيله اي آل سعود، صرفاً 

براساس منافع ايالات متحده است.
2ـ حمايت از تروريسم 

امريكايي ها در حالي جمهوري اسلامي را به حمايت از تروريسم متهم ساخته 
و تحريم هايي را به همين بهانه وضع كرده اند كه خود سركرده تروريست ها 

هستند. 
هيچ سازمان تروريستي در دهه هاي اخير به اندازه گروهك هاي تروريستي 
تكفيري و از جمله داعش، در حق بشريت ظلم و ستم نكرده است. جنايت هاي 
گروهك تروريستي داعش، روي همه جلادان تاريخ را سفيد كرد. اين گروهك 
در كشورهايي چون سوريه و عراق، علاوه بر آواره ساختن ميليون ها نفر و كشتن 
صدها هزار نفر، با ويران ساختن زيرساخت ها و اماكن تاريخي و آثار تمدني، 
چهره كاملًا وحشيانه و درنده خويي از خود به نمايش گذاشت. اما به اعتراف 
صريح رئيس جمهور كنوني ايالات متحده يعني آقاي ترامپ، امريكا و شخص 
رئيس جمهور سابق اين كشور يعني آقاي اوباما، مؤسس داعش هستند! امريكا 
با چنين ماهيتي، نظام مردمي و اسلامي ايران كه مظلومين را در راستاي دفاع از 

خودشان مورد حمايت قرار مي دهد، به حمايت از تروريسم متهم مي سازد!
3 ـ تلاش براي دستيابي به سلاح هسته اي 

امريكايي ها در حالي جمهوري اس��لامي را به تلاش براي دستيابي به سلاح 
هسته اي متهم ساخته و بر همين اساس تحريم هاي هسته اي وضع كرده اند 
كه خود داراي زرادخانه هاي هسته اي هستند. امريكا تنها كشور استفاده كننده 
از سلاح هسته اي عليه بشريت است. اكنون بيشترين بمب هاي اتمي كه با آن 
مي توان چند بار كره خاكي را ويران ساخت، در اختيار امريكا قرار دارد. عجيب تر 
آنكه، امريكايي ها روز به روز بر حجم و قدرت تخريبي س��لاح هاي هسته اي 
خود مي افزايند! حال با مشخص شدن ماهيت امريكا نسبت به موارد اتهامي 
به جمهوري اسلامي، مي توان حدس زد كه مراد و منظور امريكايي ها از اتهام 
»رفتارهاي ثبات زداي ايران« چيست، چرا امريكايي ها از اين عنوان براي تحت 
فشار قرار دادن جمهوري اسلامي استفاده مي كنند؟ در پاسخ به اين سؤال 
تأمل در دو نكته از اهميت بيشتري برخوردار است.  الف � امريكايي ها با اين 
نوع اتهام زني، مي خواهند به افكار عمومي در جهان و منطقه، اينگونه القا كنند 
كه آنها طرفدار ثبات، آرامش و امنيت در هر كجاي كره خاكي هستند. وقتي 
امريكايي ها كشوري را به نقض حقوق بشر متهم ساخته و بر اين اساس، آن 
كشور را مورد تحريم قرار مي دهند، در واقع مي خواهند خود را طرفدار حقوق 
بشر معرفي نمايند. در موضوع متهم سازي ديگران به حمايت از تروريسم و 
وضع تحريم هاي تروريس��م هم، همين هدف دنبال مي شود. امريكايي ها با 
اين نوع رفتارها به دنبال فريب افكار عمومي هستند. در حالي كه خود ناقض 
حقوق بشر و سركرده بسياري از گروه هاي تروريستي هستند، از اين طريق 
مي خواهند خود را در افكار عمومي تبرئه نمايند. در موضوع متهم سازي ايران 
با عنوان  جديد  »رفتارهاي ثبات زداي ايران« و وضع تحريم هايي بر مبناي اين 
اتهام، به دنبال فريب افكار عمومي هستند. اين رفتار شيطاني امريكايي ها، در 
حالي انجام مي شود كه آنان، نقش اول را در بر هم زدن ثبات و آرامش منطقه 
راهبردي غرب آسيا دارند. بسياري از فتنه ها و ناامني ها و كشتارها در منطقه 
غرب آس��يا، با طراحي امريكايي ها و متحدين آنان انجام مي ش��ود. در واقع 
عامل اصلي بي ثباتي و ناامني در منطقه، امريكايي ها هستند. امريكايي ها با 
متهم سازي ايران به عنوان كشوري كه رفتارهايش ثبات منطقه را بر هم زده، 

به دنبال فريب افكار عمومي هستند. 
ب � امريكايي ها از طريق اين اتهام، مي خواهند با نفوذ منطقه اي ايران مقابله 
نمايند. جمهوري اسلامي اكنون در منطقه راهبردي غرب آسيا، به عنوان يك 
كشور الهام بخش، يك جبهه مردمي در برابر نفوذ استعمارگران  و اجانب شكل 
داده است. به طور قطع اين جبهه مردمي كه از شرق مديترانه تا سواحل درياي 
سرخ و درياي عرب و باب المندب گستردگي پيدا كرده، پايان بخش نفوذ چند 
ساله بيگانگان و غربي ها در اين منطقه از جهان اسلام خواهد بود. تثبيت قدرت 
و نفوذ منطقه اي جمهوري اسلامي،  تثبيت و تقويت روزافزون اين جبهه مردمي 
را در پي خواهد داشت. جمهوري اسلامي از حقوق، منافع، امنيت، استقلال 
و عزت تمامي ملت هاي اين منطقه حمايت مي كند. همگرايي اين ملت ها با 
محوريت جمهوري اسلامي مقدمه اي به وحدت امت اسلامي و پايان بخش 
سلطه اجانب بر كشورهاي مسلمان منطقه است. امريكايي ها با متهم سازي 

ايران و اعمال تحريم ها مي خواهند در اين روند اخلال ايجاد كنند. 

سخنگوي شوراي نگهبان: 
امريكا بازنده اصلي خروج از برجام خواهد بود

سـخنگوي شـوراي نگهبـان در خصـوص مواضـع ترامـپ عليـه 
برجـام، خـروج از ايـن معاهـده بين المللـي را بـه ضـرر امريـكا 
و نـه ايـران دانسـت و گفـت: امريكايي هـا بدعهـدي كردنـد. 
به گزارش ايرنا، عباسعلي كدخدايي عصر ديروز در حاشيه همايش روزجهاني 
صلح در جمع خبرنگاران؛ در پاسخ به سوالي مبني بر اينكه با توجه به اينكه 
ايران در برجام به تعهدات خود پايبند بوده است، در صورت كارشكني امريكا، 
كدام كشور بازنده خواهد بود، افزود: ما انتظار داريم كشورها به توافقنامه هايي 
كه امضا مي كنند متعهد و پايبند باشند اما بر اساس آنچه در گذشته شاهد 
بوديم و نيز ذات امريكا اين بوده است كه آنها بدعهدي كردند و بايد اين را در نظر 
داشته باشيم.  سخنگوي شوراي نگهبان اظهار داشت: من فكر مي كنم كه اگر 
اين كار انجام شود بازنده اصلي خود امريكا خواهد بود. كدخدايي در پاسخ به 
سوال ديگري مبني بر اينكه از سران كشورمان در سازمان ملل در قبال مواضع 
امريكا چه انتظاري مي رود، گفت: قطعاً بايد موضع آنها مبتني بر عزت ملي و 
حفظ منافع ملي باشد و پاسخ مناسب را هم داشته باشند. سخنگوي شوراي 
نگهبان همچنين در پاسخ به سوال خبرنگار ديگري درخصوص نقش نهادها 
و سازمان هاي بين المللي در صلح جهاني بيان داشت: نهادهاي بين المللي به 
عنوان مظهر همكاري هاي بين المللي بين دولت ها و جوامع مختلف شكل 
گرفته است و هدف اصلي شكل گيري اين نهادها اين بوده كه دولت ها و جوامع 
را كمك و مساعدت كنند كه اختلافات و مشكلاتشان برطرف شود و آنها را به 

طرف يك جامعه آرام و يك صلح پايدار سوق دهند.  
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 نماي نزديك

    دشمن در انديشه تكرار مدل استحاله چين و شوروی در ايران
مدل مورد اجرا در ايران امروز همان مدل نفوذ در چين است، يعني جهاني شدن بدون توجه به 

اصول و مباني انقلاب اسلامي و الزاماً توجه به سياست اقتصادي درهاي باز. 
حجت الاسلام علي سعيدي نماينده ولي فقيه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامي كه ميهمان 
ويژه اجلاس سوم مجلس خبرگان رهبري بود، با بيان مقدمه اي نسبت به نفوذ دشمن هشدار 
داد و شكست برخي انقلاب ها و امپراتوري هاي جهان را وجود زمينه هاي نفوذ در آن انقلاب ها 
دانست. وي راهكارهاي دشمن براي تحقق نفوذ در برخي كشورها را برشمرد و خاطرنشان 
كرد: ما با دوگونه نفوذ مواجهيم؛ نفوذ پيامدي و نفوذ اس��تراتژيك. نفوذ پيامدي يعني نفوذِ 
بخشي و موردي همچون نفوذ در برخي تصميم گيران و مراكز تصميم گيري. وي در اين باره به 
چند مورد از مصاديق نفوذ و افراد نفوذي كه در سال هاي اخير توسط كارشناسان و نيروهاي 
امنيتي بازداشت شده و مورد ضربه قرارگرفته اند، اش��اره كرد. نماينده ولي فقيه در سپاه در 
ادامه به نفوذ در شوروي سابق و فروپاشي اين كشور اشاره كرد و ابعاد نفوذ در شوروي سابق را 
مورد تحليل و ارزيابي قرار داد و گفت: تكرار فرمول سقوط اتحاد جماهير شوروي و استحاله 
انقلاب چين از اهداف نظام سلطه و امريكا با حربه نفوذ در نظام اسلامي ما مي باشد. سعيدي 
اظهار داشت: شوروي و چين با عدول از آرمان هاي خود و عدم تقابل با آزادي افسارگسيخته 
سياست هاي اقتصادي غرب و نيز دفاع نكردن از مستضعفين و اتخاذ سياست درهاي باز، زمينه 
را براي فروپاشي و استحاله فراهم نمود. امروز اگر ما هم به آرمان ها و الزامات انقلاب اسلامي 
كه ثمره خون شهيدان و مجاهدت مردم و علماست، معتقد، پايبند و حافظ آن نباشيم ممكن 
است دشمن همان نقشه ها را براي كش��ور ما نيز اجرا نمايد. سعيدي خاطرنشان كرد: مدل 
مورد اجرا در ايران امروز همان مدل نفوذ در چين اس��ت، يعني جهاني شدن بدون توجه به 
اصول و مباني انقلاب اسلامي و الزاماً توجه به سياست اقتصادي درهاي باز. وي افزود: نفوذ 
نخبگاني يعني شناخت چهره هاي قابل جذب براي چيدن در هرم قدرت، تغيير محاسبات 
از جمله تغيير در سطح مديران عالي و بحث زماندار كردن انقلاب، تغيير محاسبات در مباني 
همچون حجيت ولي فقيه، تغيير محاس��باتي در اصول همچون مقابله با استكبارستيزي و 
شعار استقلال، تغيير در محاسبات سياسي بر اساس مدل غربي، تغيير در مباني فرهنگي مثل 
سينما، حجاب و عفاف، تغيير در مباني شايسته سالاري و تقابل با شعار خودي و غيرخودي و 
تغيير در سطح ذائقه مردم و نيز تغيير در سبك زندگي، همچنين تغيير از سطح ايدئولوژي به 

سطح استراتژيك از برنامه هاي دشمن عليه نظام مقدس جمهوري اسلامي است. 

ولايتي: مذاكره درباره
 برجام هرگز تجديد نمي شود

مشـاور مقام معظـم رهبـري در امور 
بين الملـل گفت: به هيچ وجـه تجديد 
مذاكـره برجـام از طـرف جمهـوري 
اسـلامي ايـران اجـرا نمي شـود. 
به گزارش تس��نيم، علي اكبر ولايتي در 
حاش��يه مراس��م تكريم و معارفه رئيس 
دانش��گاه آزاد اسلامي اس��تان فارس در 

جمع خبرنگاران، درباره پيشنهاد فرانس��وي ها براي مذاكرات مجدد 
حول برجام گفت: به هيچ وجه تجديد مذاكره برجام از طرف جمهوري 
اسلامي ايران اجرا نمي شود. يك بار اين مذاكره انجام شده و مدت هاي 
طولاني ايران با كش��ورهاي 1+5 مذاك��ره كرده اند و ب��ه اين نتيجه 
رسيدند و به هيچ عنوان هيچ ترديدي از س��وي هيچ كشوري در اين 
موافقت نامه پذيرفته نيست و چنين پيشنهاد هايي را قبول نمي كنيم. 
رئيس هيئت مؤس��س و هيئت امناي دانشگاه آزاد اس��لامي درباره 
همه پرسي كردستان عراق و تلاش بارزاني براي اجراي اين رفراندوم، 
گفت: موضع ايران كاملًا روشن است. حمايت كامل از تماميت ارضي 
كشورهاي منطقه از جمله عراق، موضع جمهوري اسلامي ايران است 
و مطمئناً انجام همه پرسي در بخشي از يك كشور مستقل مثل عراق، 
مقدمه اي براي تجزيه است كه هم دولت قانوني عراق و هم جمهوري 
اسلامي ايران مخالف هس��تند و حتي جامعه بين المللي؛ اگر اين كار 
شروع شود آخرش معلوم نيس��ت و به كش��ورهاي ديگر هم سرايت 
مي كند و عراق محلي براي نفوذ صهيونيست ها و اسرائيلي ها مي شود. 
ولايتي ادامه داد: ممكن اس��ت امريكايي ها در ظاهر موضعي داشته 
باشند، اما در باطن كاري مي كنند كه كشورهاي منطقه تضعيف شوند 
و به سوي تجزيه پيش بروند و در نهايت مي خواهند در آينده به عنوان 
حاميان اقوام مختلف وارد صحنه شده و منطقه را به آشوب بكشانند. 
امريكايي ها و بعضي از كشورهاي غرب كه در ايجاد آشوب در سوريه 
دخالت مستقيم داشتند و نيز صهيونيست ها نتوانستند با خلق داعش 
و سلفي هاي افراطي س��وريه را تخريب كنند و اين ايران و متحدانش 

بودند كه در آنجا پيروز شدند. 
وي اين همه پرس��ي را يك طرح جديد براي تهديد قوميت ها دانست 
و گفت: اين طرح به ظاهر براي اس��تقلال، ولي در واق��ع براي تجزيه 
كشورهاست كه مطمئناً موفق نخواهد شد و جمهوري اسلامي ايران 
هم قوياً با اين رفراندوم ها و تلاش هايي كه براي استقلال اما در حقيقت 

تجزيه كشورها صورت مي گيرد، مخالفت مي كند. 

پيش پرداخت هاي ايران در برجام
 غرب را جسور كرد

عضـو مجلـس خبـرگان رهبـري بـا 
ابـراز تأسـف از پيش پرداخت هـاي 
ايـران در مسـئله برجـام اظهـار 
پيش پرداخت هـا  آن  كـرد: 
اسـت.  كـرده  جسـور  را  غـرب 
به گزارش فارس، حجت الاس��لام س��يد 
ابراهيم رئيسي در حاشيه سومين اجلاس 

مجلس خبرگان رهبري با حضور در جمع خبرن��گاران به دو موضوع 
بدعهدي هاي امريكا و مسائل حل ش��ده در اين دوره اجلاس خبرگان 
رهبري پرداخت. عضو مجلس خبرگان رهبري بابي��ان اينكه از ابتدا 
اعلام ش��ده بود كه ما اعتمادي به امريكا نداريم، گفت: لكن پايبندي 
غرب به امريكا به اين ق��رارداد را بايد با جديت در ديپلماس��ي دولت 
دنبال كرد تا آ نها ملزم به اجراي اين تعهد شوند. عضو مجمع تشخيص 
مصلحت نظام با ابراز تأسف از پيش پرداخت هاي ايران در مسئله برجام 
اظهار كرد: آن پيش پرداخت ها غرب را جسور كرده لكن ما معتقديم كه 
همچنان بي اعتمادي به امريكا ايجاب مي كند ما به دنبال نسخه اصلي 
كه كشور را در برابر هجوم دشمنان توانمند مي كند برويم كه اين نسخه 

همان اقتصاد مقاومتي است.
 وي با تأكيد ب��ر اينكه ملت اي��ران از ابتداي انقلاب نش��ان داد كه در 
برابر تحريم ها بس��يار پايدار و مقاوم اس��ت، بيان كرد: امروز بدعهدي  
امريكايي ها و غرب  بايد به رخ عالم كشيده شود و پيمان شكني آنها را 
بايد به ملت ها و دولت ها اعلام كنيم كه اينها نه تنها در برابر ملت ما بلكه 

در برابر هيچ ملتي پايبند به پيمان نيستند. 
رئيسي با اش��اره به تأكيدات مقام معظم رهبري مبني بر بي اعتمادي 
به امريكا گفت: بايد به اصول اصلي نظام كه اتكا به دست هاي توانمند 
جوانان است پايبند باش��يم چون گره گش��اي امور كشور دست هاي 

جوانان است. 

سردار حاجي زاده خبر داد
بالگرد دو نفره تهاجمي در مرحله ساخت

فرمانـده نيـروي هوافضـاي سـپاه 
آخريـن وضعيـت سـاخت بالگـرد 
تهاجمـي در اين نهاد را تشـريح كرد. 
س��ردار اميرعلي حاجي زاده در گفت وگو 
با تس��نيم، با اش��اره به آخرين وضعيت 
ساخت بالگرد تهاجمي دو نفره در نيروي 
هوافضا، گفت: همچنان در حال كار روي 

اين بالگرد هس��تيم و مراحل س��اخت در حال طي ش��دن است. وي 
ادامه داد: هر وقت كه مراحل ساخت آن به پايان برسد آن را رسانه اي 

خواهيم كرد. 
به نوشته تسنيم، اولين بار، سردار حاجي زاده فرمانده نيروي هوافضاي 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامي در 8 مهر ماه س��ال 93 از ساخت يك 
بالگرد تهاجمي با دو خدمه خبر داده و گفته بود: بالگردي كه سنگين تر 
و در واقع بزرگ تر از بالگردهاي ديگر س��اخته شده توسط سپاه است، 
در حال گذراندن مراحل ساخت است. وي همچنين افزود: اين بالگرد 
جديد سپاه پاس��داران انقلاب اس��لامي، دو خدمه خواهد داشت. اين 
بالگرد كاملًا تهاجمي اس��ت و هروقت كه مراحل ساخت آن به پايان 
برس��د، رس��انه اي خواهيم كرد. هم اكن��ون، نيروي هوافضاي س��پاه 
بالگردهاي متعددي از جمله بالگردهاي نسل شاهد را در اختيار دارد. 
بالگردهاي ش��اهد، بالگردهايي كاملًا بومي بوده و توسط متخصصان 

كشورمان در نيروي هوافضا ساخته شده اند. 

     فارس: حجت الاس��لام رحيميان، رئيس ش��وراي مركزي جبهه 
مردمي انقلاب اسلامي با بيان اينكه تشكيل جبهه مردمي در آستانه 
انتخابات موجب نگراني جريان ضد انقلاب ش��د، گفت: جبهه مردمي 

مشكل تاريخي جريان انقلابي براي وحدت را حل كرد. 
   ميزان: حاجي رضا شاكرمي، دادستان عمومي و انقلاب مركز استان 
البرز از بازداشت يكي از مديران اداره راه و شهرسازي به اتهام اخذ رشوه 

و تضييع حقوق بيت المال خبرداد. 
   جوان: در حالي كه سيد محمد حسيني عضو شوراي مركزي جبهه 
مردمي از اضافه ش��دن جبهه پايداري به تركي��ب جبهه مردمي خبر 
مي دهد، مجيد متقي فر سخنگوي جبهه پايداري در گفت وگو با ايسنا 
اعلام كرد كه اين جبهه با جبهه مردمي نيروهاي انقلاب اسلامي )جمنا( 

هيچ توافق يا مذاكره رسمي نداشته است. 

دكتر يدالله جواني

آيت الله جنتي: بايد ببينيم فتنه كجا مي خواهد نفوذ كند
 بايد مراقب باشيم و حتي به عنوان خبرگان به رئيس جمهور تذكر دهيم

تذكر خبرگان  به رئيس جمهور درباره  فتنه و نفوذ

بايد ببينيم فتنه كجا    گزارش   يك
مي خواهد نفوذ كند، 
بايد مراقب باشيم و حتي به عنوان خبرگان 
به رئيس جمهور تذكر دهيم. امروز كسـاني 
كه با انقلاب و اسلام مشـكل دارند در حال 
رشد هسـتند كه در اين زمينه بايد مستند 
تذكر بدهيم. ما نگران هستيم كه نيروهاي 
انقلابي دفع و نيروهـاي غيرانقلابي جذب 
شوند.  اين گزاره بخشي از سخنان آيت الله 
جنتـي رئيس مجلس خبـرگان رهبري، در 
سخنراني افتتاحيه سومين اجلاسيه رسمي 
اين مجلس بود كه از ديروز گشـايش يافت. 
به گزارش فارس، آيت الله جنتي ضمن تبريك اعياد 
گذشته و تسليت به مناسبت ايام سوگواري اباعبدالله 
الحسين)ع( با اش��اره به گراميداش��ت هفته دفاع 
مقدس آن را يك نعمت الهي دانست و تصريح كرد: 
اگر خداوند كوه دماوند را هم طلا گرفته و به ما مي داد، 
ارزش آن با جنگي كه اتفاق افتاد برابري نمي كرد؛ 
چرا كه طلا مايه فس��اد، افتراق و مصيبت است اما 
اين جنگ سرتاپا مايه خوبي براي امت اسلامي بود 
و قدرت نظامي جمهوري اسلامي را نيز تقويت كرد. 
وي با بيان اينكه دفاع مقدس روح شهادت طلبي و 
ايثارگري را در مردم ما زنده كرد، يادآور شد: امام در 
زمان جنگ درباره شهيد فهميده گفتند كه رهبر ما 
اين طفل 13 ساله است و امروز هم مي بينيم شهيد 
حججي از رويش هاي انقلاب است و ما از اين مصاديق 

فراوان داريم. 
   جدايي اقليم كردسـتان، ايجاد اسرائيلي 

ديگر است
رئيس مجلس خبرگان رهبري در ادامه با اشاره به 
زمزمه جدايي اقليم كردس��تان عراق اظهار داشت: 
جدايي اقليم كردستان به منظور ايجاد يك اسرائيل 
ديگر اس��ت كه با تمام وجود بايد مقابل آن ايستاد؛ 
چراكه اين جدايي خواس��ته اس��رائيل و عربستان 
سعودي است و مي خواهند مس��لمين را تضعيف 
كنند. آيت الله جنتي تأكيد كرد: كس��اني كه خرده 
عقلي داشته باشند، بايد جلوي اين اتفاق را بگيرند، 
هرچند كه اين توطئه ها راه به جايي نمي برد. رئيس 
مجلس خبرگان رهبري در ادامه با اشاره به جايگاه، 
نقش و وظايف مجلس خبرگان، تصريح كرد: مجلس 
خبرگان به منظور تحقق اهداف عالي نظام در نظر 

گرفته شده كه فقدان آن نقيصه بزرگي در نظام است 
و وجود اين مجلس براي ادامه نظام جمهوري اسلامي 
و مشروعيت بخش��يدن به آن نقش اساسي دارد و 
جايگاه آن بايد حفظ شود، از اين رو نبايد هيچ حركتي 
كه منجر به تضعيف آن شود، صورت بگيرد. وي بابيان 
اينكه راه شهيد حججي نش��ان مي دهد اعتماد به 
امريكا و غرب راهگشا نبوده و موجب خسارت دنيوي 
و اخروي است، گفت: امريكا در برجام نشان داد كه 
نبايد به قول آنها اعتماد كرد و چشم ما بايد به جوانان 

خود و منابع خودمان باشد و با اقتصاد مقاومتي راه 
پيشرفت كشور را فراهم كنيم. 

   برجام مصداق تير زهرآگين بود
آيت الله جنتي با اش��اره به آغاز كار دولت دوازدهم 
تأكيد كرد: مردم خواستار بهبود وضعيت اقتصادي 
هستند و بايد از اين چهار سال پيش رو براي خدمت 
به مردم استفاده كرد. رئيس مجلس خبرگان رهبري 
بر لزوم استفاده از نيروهاي انقلابي و متدين و وجود 
برنامه براي دستگاه هاي مختلف تأكيد كرد و گفت: 

مس��ئولان بايد بدانند در پس لبخند دش��من، تير 
زهرآگين وجود دارد و برجام مصداق تير زهرآگين 
بود، بنابراين مؤمنين و مسلمانان نبايد فريب بخورند، 
آيا نقض متعدد تعهدات امريكا در قبال كشورهاي 
ديگر براي شناخت اين سرطان جهاني كافي نيست؟ 
وي با تأكيد بر اينكه امروز جمهوري اسلامي ايران 
در جايگاهي رفيع قرار دارد و اين جز باتدبير رهبري 
و شهادت ش��هيد حججي ها و ش��هيد همداني ها 
ممكن نبوده است، افزود: حضور ايران در منطقه و 
ايثارگري جوانان بايد با همين س��بك پيش برود و 

نبايد كوچك ترين خلل و نقصي در آن ايجاد شود. 
   بايد بـه مطالبات مجلس خبرگان پاسـخ 

شايسته داد
آيت الله جنت��ي در ادامه با تأكيد ب��ر اينكه مجلس 
خبرگان رهبري از مس��ئولان مطالبه گر اس��ت و 
انتظار پاسخ شايسته از سوي آنها را دارد، خاطرنشان 
كرد: اگر اس��تكبار جهاني از حضور قدرتمند ايران 
ناراحت است، به اين دليل اس��ت كه ما لبخند آنها 
را باور نكرده ايم و بافرهنگ جهاد و شهادت به اينجا 
رس��يده ايم. رئيس مجلس خبرگان رهبري بابيان 
اينكه خبرگان از همه اولي ا ست و بايد مواضع رهبري 
را رصد كند، گفت: مجلس خبرگان بايد مرتباً همراه 
رهبري حركت كند تا مواضع ايش��ان تثبيت شود. 
وي در ادامه يكي از مطالبات رهبري را ترويج سبك 
زندگي اسلامي برشمرد و اظهار داشت: بحث سبك 
زندگي را كه رهبري مطرح كردند، يك مسئله مهم 
و زيربنايي است و بايد اين سبك زندگي صحيح را 
شناخت و اعمال كرد؛ درواقع سبك زندگي اسلامي 
به معناي داشتن صداقت، راست گويي، امانت داري، 
ايثارگري، پرهيز از اس��راف و تبذير و برخورداري از 

عدالت و فروتني و مقابله با ظلم و ظالم است. 
   نگرانيـم انقلابيون دفـع و غيرانقلابي ها 

جذب شوند
آيت الله جنتي در ادامه س��خنان خود با اش��اره به 
انتخابات رياست جمهوري يادآور شد: اين انتخابات 
مشكلات فراواني داشت و مقامات رسمي دولت اعم 
از استاندار، فرماندار و دهدار تخلف كردند و كارشان به 
دادگاه قضايي كشيد كه از اين  رو بايد مراقب باشيم، 
ما نگران هستيم كه نيروهاي انقلابي دفع و نيروهاي 

غيرانقلابي جذب شوند. 
رئيس مجلس خبرگان رهبري بابيان اينكه ما بايد 
روي فتنه حساس باش��يم و رهبري نيز همواره بر 
اين موضوع تأكيددارند، گفت: بايد ببينيم فتنه كجا 
مي خواهد نفوذ كند والان فتنه گران حضور دارند، 
بنابراين بايد مراقب باشيم و حتي به عنوان خبرگان 
به رئيس جمهور تذك��ر دهيم هرچند ك��ه در اين 
جلسه رئيس جمهور حضور ندارد. وي بابيان اينكه 
ما شاهد هستيم امروز كساني كه با انقلاب و اسلام 
مشكل دارند در حال رشد هستند كه در اين زمينه 
بايد مس��تند تذكر بدهيم، گفت: كميته سياس��ي 
مجلس خبرگان بسياري از مطالبات را پيگيري كرده 
و خيلي از مسئولان را هم خواسته است كه بايد اين 
روند استمرار داشته باشد و ما از آ نها تشكر مي كنيم. 

ژه  
 وی

  اصلاح طلبان نمي خواهند 
امين زاده وزیر زن باشد

 
روزنامه آفتاب يزد خبر از حضور يك وزير زن در كابينه روحاني 
داده اس��ت: »از مصاحبه ها و فعاليت هاي اي��ن روزهاي الهام 
امين زاده مي توان دريافت كه او گزينه نهايي تصدي گري وزارت 
علومي است كه بيش از يك ماه است به وسيله سرپرست اداره 

مي شود.«
به نظر مي رسد اصلاح طلبان گرچه اين ماه ها كلي به دولت فشار 
وارد كردند كه وزير زن در كابينه باش��د، اما اكنون از زن بودن 
احتمالي وزير علوم راضي نيستند؛ چرا كه او اصلاح طلب نيست. 
آفتاب يزد مي نويسد: »با نگاهي به رويكرد سياسي امين زاده 
مي توان دريافت كه او از تبار اصولگرايان است؛ هرچند كه در 
دولت يازدهم همواره خود را يك اعتدالگرا معرفي كرده است. 
نگاه سياسي و همين طور سوابق عملكرد امين زاده نگراني هايي 
را پيرامون وضعيت آموزش عالي كش��ور ايجاد كرده است تا 
جايي كه آذر منصوري در توئيتر خود چنين نوشته است: »وزير 
زن يك مطالبه است، اما وزير موافق توسعه علمى و فرهنگى در 
دانشگاه ها نيز يك مطالبه است. بايد ديد آيا برنامه الهام امين زاده 

از اين ويژگي ها برخوردار است؟«
آفتاب يزد در ادامه مي نويسد: »فاطمه راكعي بر اين باور است كه 
انتخاب امين زاده براي رو در رو قرار دادن زنان در مقابل يكديگر 
بوده است. او معتقد است كه براي كنار گذاشتن گزينه هايي 
چون جعفر توفيق��ي و رضا فرجي دانا، درص��دد معرفي الهام 

امين زاده به عنوان وزير پيشنهادي وزارت علوم هستند.«
راكعي خاطرنشان كرد: »آقاي روحاني! لطفا پاسخ دهيد كه 
چرا به ليست هايي كه حاصل هم انديشي هاي جمعيت ها و 

احزاب زنانه كشور بوده توجهي نكرده ايد؟ ما مي گوييم كه 
هر زني در جايگاه خودش قرار بگيرد تا خدمت بهينه كند. 
چرا زماني كه زنان اصلاح طلب براي قرار گرفتن در جايگاهي 
مطرح مي شوند در حالي كه از رزومه روشني برخوردارند و 
سوابق سياسي مشخصي هم در كارنامه شان ديده مي شود 
را ناديده مي گيريد؟... آقاي روحاني يك عبارت كوتاه را به 
راحتي بيان مي كند كه» ... نشد«. آقاي روحاني بايد پاسخ 
دهد كه چرا نشد و چرا زنان اصلاح طلب كه رزومه هايشان 
گوياي آن است كه مي توانند در وزارتخانه هاي بسياري به 
فعاليت بپردازند در كابينه جايگاهي ندارند و حتي چهره هاي 
شاخصي از زنان اصلاح طلب هم كه در دولت حضور داشتند 
و در كابينه درخشيدند به باور جامعه ايران تنزل مرتبه پيدا 
كرده اند اما خانم امين زاده از پستي كه داشتند ارتقاي مقام 
مي يابند... من از سركار خانم دكتر امين زاده به عنوان خواهر 
خوب و تواناي خودم مي خواهم كه خودشان زنان شايسته 
را با توجه به رزومه هايشان كه سال هاي متمادي در وزارت 
علوم فعال بودند و از چهره هاي سرشناس آكادميك به شمار 

مي روند معرفي كنند و بگويند: چرا من؟«

  پس لرزه هاي اظهارات عارف 
در مورد خروج از ائتلاف

محمدرضا عارف، رئيس شوراي سياستگذاري اصلاحات از يك 
سياس��ت اصلاح طلبان خبر داده؛ اما گويا برخي اين اظهارات 
را نظري ش��خصي مي دانند. عارف، رئيس فراكس��يون اميد 
اصلاح طلبان در مجلس تأكيد كرده است كه »در انتخابات سال 
98 با پرچم اصلاح طلبانه وارد مي شويم يعني - با دولت- ائتلاف 

نمي كنيم.«

محمد عطريانفر از شوراي مركزي حزب كارگزاران سازندگي 
در واكنش به اين سخنان گفته است: »قاعدتا استدلال فرمايش 
آقاي عارف را بايد از خودشان شنيد؛ اما اظهار نظر روي مباحث 
كلان، كليدي و راهبردي نمي تواند اظهار نظر فردي باشد و حتما 
بايد در زمان و دركانون جمعي اصلاح طلبان وبا رعايت اقتضائات 
سياسي و البته با محوريت شخصيت هاي جامع الاطراف از جمله 

آقاي عارف طرح شود.«
محس��ن رهامي، فعال اصلاح طل��ب ني��ز در مصاحبه اي به 
اظهارات عارف اشاره كرده و با بيان اينكه موضع گيري نسبت 
به چگونگي آرايش سياسي در انتخابات 98 خيلي زود است، 
تصريح مي كند: »سياست مثل مسائل شرعي نيست كه بتوان 
از قبل احكام حلال و حرام صادر كرد. تصميمات سياسي بر 
اساس اقتضائات زمان و شرايط روز ومصالح كل كشور اتخاذ 
مي شود. چه بسا در انتخابات 98 به علت مصالح كشور ليستي 
ارائه نشود يا از فرد ديگري حمايت شود يا اصلاحات موضع 
ديگري بگيرد. اين مسائل بايد در زمان خود مطرح شود. موضع 
آقاي عارف نه در شوراي هماهنگي مطرح شده است نه تك 

تك احزاب اصلاح طلب چنين نظر و موضعي داشتند.«
اصلاح طلبان گرچه از روحاني اع��لام نارضايتي مي كنند، 
اما ترجيح مي دهند واقع گرايانه ب��ه اين موضوع فكر كنند 
كه آيا بدون ائتلاف ب��ا دولتي ها امكان پيروزي در انتخابات 
دارند يا خير. از طرفي بس��ياري از اصلاح طلبان از كارنامه 
كاري رئيس فراكس��يون اميد هم ناراضي هستند و ترجيح 
مي دهند او بيان كننده مواضع اصلاح طلبان نباش��د. شايد 
هم عارف خيلي زود سوژه را لو داده و اصلاح طلبان – غيراز 
كارگزاراني ها البته – علاقه ندارند از الان راهشان را از دولت 

جدا بدانند. 

مسـئولان بايـد بداننـد در پـس 
لبخنـد دشـمن، تيـر زهرآگيـن 
وجـود دارد و برجام مصـداق تير 
زهرآگين بـود، بنابرايـن مؤمنين 
و مسـلمانان نبايد فريب بخورند، 
آيا نقض متعدد تعهدات امريكا در 
قبال كشورهاي ديگر براي شناخت 
اين سـرطان جهاني كافي نيست؟
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